
 
 

   17.11.2020ישיבת ועדת איכות הסביבה 
 

 נוכחים: 

, ענת חן, יעל רוזנבוים,  , ענת ברוק גורפונגליאת דדון , ידיד  רחלי  , ,  מירי ישראליאורן תבור לורן אייש, , יו"ר  – אילן כהן 

, אלון, דנה, יובל ולדמן, בנג'מין גילור, דניאלה, עומר, עז עזריאלי, סוזן טם,  קרן מזרחי, ראובן נוגה, צבי נדב רוסלר 

 , קרן פלדי יעקב סשה, הדסה מגידיש

 

  .ליאת דדון אגף בינוי ולוגיסטיקה עיריית רעננה -רעננה התייעלות אנרגטית
 

 . התייעלות אנרגטיתבנושא מגישה קולות קוראים והמוציאה לפועל של פרויקטים   דדון  ליאת  -התייעלות אנרגטית

 . 2019שנים שהחלה ב   5בעיריית רעננה קיימת תכנית אב להתייעלות אנרגטית  ל

 . בוצע סקר מערכות מיזוג מרכזיות באולמות ספורט

 . שנים  4הסקרים מראים שהחזר ההשקעה לא עולה על 

טית נעשים בשיתוף ועידוד של משרד האנרגיה, משרד הכלכלה והמשרד להגנת  פרויקטים של התייעלות אנרג 

   .מעלות הפרויקטים  20%משרד הכלכלה מממן כ  ,הסביבה 

 מזגנים מפוצלים ישנים מחויבים לגריטה באתר מורשה בכדי שלא יעשה בהם שימוש חוזר.  -מזגנים •

 שניתן להפעיל תאורה בחלק מהאולם.  שדרוג תאורה באולמות ספורט כולל מחשוב של התאורה כך  - תאורה •

 החלפת תאורת פנים בכל מוסדות החינוך 2023עד              

   2021הצללת מגרשי ספורט פתוחים + החלפת תאורה התחלה ב  -הצללות  •

 : עמדות טעינה לרכבים חשמליים •

 נווה זמר, חניון היובל ,חניון גמלא, פארק רעננה.   עמדות ברחבי העיר אזוה"ת  4 מתוכננות 2021ב  ✓

 יחידות הטענה  2כל עמדה כוללת  ✓

 בשנה הראשונה יבחן הביקוש   ✓

 החדש.  מרכז קיימות תוצב בעמדת הדגמה  ✓

 

 מצורפת המצגת שהוצגה בישיבה. 

 

 



 
 

 

  : אנרגטית ברשות תהתייעלו בנושאפרויקטים נוספים 

 

ועל  תאורת רחוב  ל וממונה האנרגיה העירונית אחראי על שדרוג וייעומנהל מחלקת חשמל  -שלמה דורפמן  •

 . עד כה תאורת לד ברחובות ושכונות חדשות ובתיקונים.  םפוטוולטאי התאים ה

 מתחילים פעילות שדרוג והחלפה על פי תכנית אב מסודרת.  2021ב

 רכב טיאוט חשמלי. העיר תכניס לשימוש   – אילן פרי  •

המונעים בזבוז חשמל   חיישני תנועה  ,שעוני שבת בבתי ספר ,  העומדים מותנעים ללא תנועה עירייה   ביככיבוי ר

    . ללא צורך 

     מיליון שקל. הוא כ 2020שנת  ל כל חיסכון בחשמל  סך         

  חברת   ע"י שמבוצע  שנים סקר אנרגיה עירוני. בימים אלו מסתיים סקר אנרגיה 4.5משרד האנרגיה מבקש מדי  

 הנדסה  ירגד

 

 ענת ברוק גורפונג-שביל רעננה

את פרויקט   השותפים לשביל. את  הציגה מתווה ראשוני לשביל כמו גם , מנהלת יחידת הקיימות של העירייה ברוק  ענת

                מוביל קובי אלנבוגן מנהל אגף פרויקטים והסברה ברשות. 

 לצורך תקצוב פיתוח וטיפול בתשתיות, שילוט, מיתוג ועוד.  2021השביל נכנס לתוכנית עבודה עירונית בשנת 

בימים אלו אנו נערכים למהלך    לקידום נקודות הפעילות בשביל ומסלולו.  בשלב זה הוקמה ועדת היגוי תוך רשותית

 מסודר של שיתוף ציבור. 

 מצורפת מצגת . 

 כתבה: ענת ברוק גורפונג 

 


